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                                                                                    Kommunala pensionärsrådet och  
                       Kommunala funktionshinderrådet Sida 
                                                                                            2024-05-28  

   

   

 

Protokoll för kommunala pensionärsrådet och kommunala 
funktionshinderrådet 

Plats: 

 

Datum och 

tid:

  

Stora konferensen hus 8, Tallmon, Skutskär 

 

2024-05-28, kl. 13.00-14.30 

 

Ledamöter 

 

Katrin Jakobsson (S), mötesordförande 

Åsa Andersson Stridh (S), ordförande omsorgsnämnden 

Magnus Grönberg (S), ordförande samhällsbyggnadsnämnden §45-48 

Rose-Marie Westerholm, HRF 

Ulla-Britt Lundin, HRF 

Roland Hammarlund, PRO Älvkarleby 

Gunvor Lugnfors, PRO Älvkarleby 

Britt Lööf, Pro Skutskär 

Yvonne Lustig, SPF Laxen 

Hannele Kumpulainen, Finska föreningen 

Bo Janzon, SPF Laxen 

 

 

  

Ersättare/ 

övriga deltagande  

Katrin Jakobsson (S), sekreterare 

Håkan Karlsson, vd Älvkarlebyhus 

  

  

Paragrafer §41 - § 48   
    
 

Sekreterare 

   

 Katrin Jakobsson   
 

 

 

Ordförande 

 

 

 

Katrin Jakobsson 

  

 

 

 

Justerare 

 

 

 

 Roland Hammarlund 
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KPR/KHR 
§ 41 

Godkännande av dagordning 
 

Dagordningen godkänns. 

 

__________________ 

 

 
 
KPR/KHR 
§ 42 

 
 
Sammanställd enkät gällande matleveranser 
 

Åsa Stridh Anderson går igenom enkäten och svarar på frågor. 

 

Det var 35 st. som lämnade svar på enkäten och det är mer än hälften av de som 

fick enkäten. Alla synpunkter som inkommit är överlämnade till måltidsservice 

som lagar maten. Enkäten bestod av fem frågor som handlade om: Maten var god, 

matens variation, storleken på portionerna, hur det fungerar att värma och om de 

kommer att fortsätta med matdistribution. 

 

Enkätens svar visar att matdistribution har fallit väl ut och de allra flesta är 

positiva. 

 

_____________________ 

 

 
 
KPR/KHR 
§ 43 
 

 
Enkät från PRO  
 

Åsa Andersson Stridh presenterar svaren på enkäten från PRO. 

 

 

Hannele önskar gratis buss för pensionärer då det finns i flera andra kommuner.  

 

Svaren ska skickas in till PRO och bifogas i protokollet 

 

______________________ 
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KPR/KHR 
§ 44 
 

 
Information om färdtjänst   
 
 
 

Åsa Stridh Anderson berättar om bakgrunden för taxan för färdtjänst.  

 

Nu har det kommit ett nytt beslut. Det blir lite dyrare för vanlig förtjänst men 

väldigt mycket billigare med specialfärdtjänst. 

 

Rådet önskar att få frågor som får betydande påverkan på äldre tas upp till 

samråd i KPR/KFR innan beslut tas. 

 

______________________ 

 

 
 
KPR/KHR 
§ 45 
 

 
Fråga från PRO gällande parkeringar 
 
Magnus Grönberg informerar om parkeringar i kommunen. 

 

Magnus visar på kartan vilka kommunala parkeringar som finns i närheten av 

Fyrklövern och informerar om vad som gäller på kommunens mark. 

 

En fråga lyfts om man kan ta fram en karta för parkeringar och Magnus svarar att det 

inte är möjligt. Man undrar också om det går att ändra från 2 till 3 timmar på MM 

parkeringen. Magnus svarar att det är centrumföreningen som bestämmer villkoren 

för den parkeringen och informerar vidare om att parkeringens syfte är att serva 

kunder som handlar på MM. 

 

______________________ 

 

 
 
 
 
 
KPR/KHR 
§ 46 
 

 

 

Hur har det gått med gemensamma ytor på Fyrklövern? 
 

Håkan Karlsson berättar om nuvarande möjlighet att använda gemensamma 

ytor på Fyrklövern. 
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Matsalen kan precis som tidigare år användas som samlings- och mötesrum 

för föreningar. 

 

Fråga gällande hur man bokar för att kunna vara på Fyrklövern, om man kan 

flera tillfällen åtgången? Håkan att berättar att det kan man inte, man får boka 

varje tillfälle separat. 

 

Gällande den tidigare skrivelsen kommer det en fråga om det har varit en 

dialog mellan politiken och Älvkarlebyhus och det har det. 

Även en fråga om vart kyrkan kommer att hålla till och om de kommer att ha 

fika i matsalen. Håkan berättar så inte är fallet? 

_____________________ 

 

 
 
KPR/KHR 
§ 47 
 
 
 

 
Uppföljning fixarservice 
 

Katrin Jakobsson visar ett bildspel gällande fixarservice. 

 

Slutsats: Att fixarservice som den såg ut innan pandemin skulle återuppstå är 

inte möjligt. Den huvudsakliga anledningen är att personen som tidigare drev 

fixarservice inte längre har möjlighet att göra det. Utifrån den statistik som 

fördes medan fixarservice existerade går det att dra slutsatsen att det var 

relativt få som nyttjade tjänsten och att insatserna mest bestod av gardinbyten 

före och efter högtider.  

Ett resultat av kommunens ansträngda ekonomi är tyvärr att både politik och 

verksamheter tvingas göra tuffa prioriteringar. Fixarservice är en fallpreventiv 

insats, men kommunen har i dagsläget prioriterat andra insatser inom området. 

 

Med det sagt är det inte uteslutet att prioriteringen eller de ekonomiska 

förutsättningarna kan förändras framgent.  

 

 

_______________________ 

 

 

 
 
KPR/KHR 
§ 48 
 
 

 
Övriga frågor 
 

 Inga övriga frågor tas upp. 
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 _______________________ 

 

 


